

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會在梁弟兄家舉行)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Tuesday night prayer meeting. Meeting will be held at Brother Timothy Liang's house.

三、本週家庭聚會將在週六(三十日)晚間在傅姊妹和錢弘家舉行，歡迎弟兄姊妹參加。

1. 中文組 (6:00 pm 晚餐, 7:00 pm 聚會)

錢弘 Joseph Chien (562) 690-8888

18410 E. Stonegate Ln., Rowland Heights, CA 91748

2. 英文組 English Group & Children (7:00 pm 聚會)

傅梁耐麗 Sister Naili Fu (562) 694-5589

18502 Nottingham Ln., Rowland Heights, CA 91748

This week's bible study will be held on Saturday (30th) at sister Fu and brother Chien's house. All brothers and sisters are welcome to attend.

四、我們將在本月三十一日(主日)舉行福音聚會，將邀請傅梁耐麗姊妹作見證，並請梁家聲弟兄傳福音，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。

A gospel meeting will be held in the morning of October. 31, Sunday. Sister Fu will give testimony and brother Timothy Liang will preach the gospel. Please pray and invite your relatives and friends to come.

五、會後請留下一同享用愛筵，並整理會所。

Please join us for lunch after the meeting.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-2873

Website: www.casgv.org

E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年十月二十四日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 何曉陽，沈保羅
『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：沈保羅 翻譯：殷宗宜

信息：梁家聲 報告：錢弘

主題：你們是我的見證(一) - 作耶穌復活的見證

詩歌：115 主活

賽 43:10 耶和華說、你們是我的見證、我所揀選的僕人。既是這樣、便可以知道、且信服我、又明白我就是耶和華、在我以前沒有真神、在我以後也必沒有。

一、得著能力作主的見證

徒 1:8 但聖靈降臨在你們身上、你們就必得著能力。並要在耶路撒冷、猶太全地、和撒瑪利亞、直到地極、作我的見證。

二、我們就是主復活的見證

路 24:46 又對他們說、照經上所寫的、基督必受害、第三日從死裏復活。

路 24:47 並且人要奉他的名傳悔改赦罪的道、從耶路撒冷起直傳到萬邦。

路 24:48 你們就是這些事的見證。

徒 2:32 這耶穌、神已經叫他復活了、我們都為這事作見證。

三、不以為主作見證為恥

提後 1:8 你不要以給我們的主作見證為恥、也不要我這為主被囚的為恥。總要按神的能力、與我為福音同受苦難。

October 24, 2004

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Xiaoyang He, Paul Shen
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Paul Shen; Interpreter: Joy In
Message: Timothy Liang; Announcer: Joseph Chien

Sermon: To be the Witness of Jesus' Resurrection

Hymns: 115 He Lives

Is 43:10 "You are my witnesses," declares the LORD, "and my servant whom I have chosen, so that you may know and believe me and understand that I am he. Before me no god was formed, nor will there be one after me.

1. Receive Power to be Lord's Witnesses

Acts 1:8 But you will receive power when the Holy Spirit comes on you; and you will be my witnesses in Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the ends of the earth."

2. We are Witnesses of Jesus' Resurrection

Lk 24:46 He told them, "This is what is written: The Christ will suffer and rise from the dead on the third day,

Lk 24:47 and repentance and forgiveness of sins will be preached in his name to all nations, beginning at Jerusalem.

Lk 24:48 You are witnesses of these things.

Acts 2:32 God has raised this Jesus to life, and we are all witnesses of the fact.

3. Do not be Ashamed to Testify about our Lord

2Ti 1:8 So do not be ashamed to testify about our Lord, or ashamed of me his prisoner. But join with me in suffering for the gospel, by the power of God,